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Vzhledem k nepravdivým informacím, které se v posledních dnech začaly šířit, bych chtěla jménem vedení Univerzity
Karlovy všechny ujistit, že na Koleji Arnošta z Pardubic nedochází k poškozování práv ubytovaných. Komunikace o
plánované dislokaci dvou pater probíhala a probíhá řádně, dnes (19. června 2014) byla zahájena osobní jednání s kolejní
radou koleje, kde se vyjasnily informační nepřesnosti a se zástupci kolejní rady jsem se dohodla na další spolupráci a
shodla na dalším postupu. Zároveň bych ráda touto situační zprávou vyvrátila jakékoliv další spekulace typu, že se má
zavírat kolej Budeč, Jednota, nebo dokonce Švehlova kolej. Nic takového se nechystá a neplánuje. Úpravy v kapacitě
ubytování mohou v budoucnu nastat, ale o všem budeme řádně a s dostatečným předstihem informovat a rozhodně se
nebudou týkat výše vyjmenovaných kolejí. U Švehlovy koleje je v plánu pouze nezbytně nutná rekonstrukce. Dlouhodobý
plán (pro situaci od roku 2015/16), na kterém momentálně vedení univerzity spolu s Radou KaM a KaM pracují a z
něhož bude vše zřejmé, bude vyvěšen na tyto stránky do 31.8.2014.
Alice N. Tejkalová, členka kolegia rektora UK v Praze
Praha 19.června 2014
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